

25 March 2026

25 مارس 2026

**Disclosures and Compliance Section  
Market Operations & Surveillance  
Abu Dhabi Securities Exchange**

**قسم الإفصاح والامتثال  
إدارة العمليات والرقابة  
سوق أبو ظبي للأوراق المالية**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Meeting of the Board of Directors of Orascom Construction PLC (the company) to be held on Monday 30 March 2026**

**الموضوع: اجتماع مجلس إدارة شركة أوراسكوم كونستراكشون بي إل سي (الشركة) المقرر عقده يوم الإثنين 30 مارس 2026**

We refer to the above matter and write to inform you that the Board of Directors of the Company will hold a meeting on Monday, 30 March 2026 at 04:30pm to discuss the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نُحيطكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة سيعقد اجتماعاً يوم الإثنين الموافق 30 مارس 2026، الساعة 04:30 بعد الظهر، لمناقشة القرارات التالية:

1. Reviewing and approving the financial statements of the Company for the financial period ended 31 December 2025, and all relevant data.
2. General matters relating to the activities of the Company and its projects.

1. مناقشة والموافقة على اعتماد القوائم المالية للشركة عن الفترة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، وكافة البيانات ذات الصلة.

2. مسائل عامة متعلقة بأعمال الشركة ومشاريعها.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

**Hesham El Halaby  
Vice President  
Investor Relations & Corporate Communications**

**هشام الحلبي  
نائب الرئيس  
علاقات المستثمرين والاتصال**

